
Protokół nr 22/XXII/08
Sesji Rady Miejskiej w Nowej Rudzie

odbytej w dniu 3 września 2008r.
w sali uroczystości noworudzkiego Ratusza.

Godzina rozpoczęcia - 15.00
Godzina zakończenia - 16.10

Sprawy regulaminowe:
1. Otwarcie sesji i powitanie gości.
2. Przyjęcie protokołów z sesji Rady Miejskiej z dnia 4 lipca 2008r i z 1 sierpnia 2008r.

Ad.1. Otwarcie obrad.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Nowej Rudzie – Andrzej Behan - otworzył sesję Rady Miejskiej. Powitał 
radnych  oraz  zaproszonych  gości.  Na  podstawie  listy  obecności  stwierdził,  że  w  sesji  uczestniczy  21 
radnych, co stanowi quorum niezbędne do podejmowania prawomocnych decyzji. (lista obecności - zał. nr 1)

Radna  Halina  Gajcy  –  zaproponowała  wprowadzenie  do  porządku  obrad  sesji  projektu  uchwały 
zmieniającego  uchwałę nr 135/XVI/08 w sprawie  zatwierdzenia Planu Pracy Komisji Rewizyjnej na 2008r.

Rada Miejska jednogłośnie  21 głosami „za”
przyjęła proponowaną  zmianę do porządku obrad.

Proponowany porządek obrad:
3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z realizacji uchwał oraz prac w okresie międzysesyjnym od dnia 
    22 lipca 2008r. do dnia 22 sierpnia 2008r.   
4. Podjęcie uchwał:

a) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na rok 2008 
b) w  sprawie  zaciągnięcia  zobowiązania  wekslowego  na  zabezpieczenie  spłaty  kredytu  przez 

Wspólnotę Mieszkaniową z udziałem Gminy Miejskiej Nowa Ruda
c) w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego z Gminą Nowa Ruda dotyczącego przewozów 

uczniów niepełnosprawnych 
d) w  sprawie  wydania  opinii  dotyczącej  projektu  uchwały  Rady  Powiatu  Kłodzkiego  w  sprawie 

przekształcenia samodzielnego publicznego zakładu opieki zdrowotnej pod nazwą Zespół Opieki 
Zdrowotnej w Kłodzku poprzez likwidację poradni (gabinetu) lekarza POZ oraz poradni pielęgniarki 
środowiskowej w Lądku Zdroju. 

e) w  sprawie  wydania  opinii  dotyczącej  projektu  uchwały  Rady  Powiatu  Kłodzkiego  w  sprawie 
przekształcenia samodzielnego publicznego zakładu opieki zdrowotnej pod nazwą Zespół Opieki 
Zdrowotnej w Kłodzku poprzez likwidację Szpitala Rejonowego w Lądku Zdroju przy ul. Kłodzkiej 
30 i  33 wraz z komórkami organizacyjnymi: izbą przyjęć, poradnią chirurgii  ogólnej,  pracownią 
rentgenodiagnostyki  ogólnej,  pracownię  diagnostyki  obrazkowej,  pracownią  diagnostyki 
laboratoryjnej, pracownią USG, pracownią gastroskopową. 

f) zmieniająca uchwałę nr  135/XVI/08 Rady Miejskiej  w Nowej Rudzie z dnia 6 lutego 2008r.  w 
sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Komisji Rewizyjnej na 2008r.

5. Odpowiedzi na interpelacje z poprzedniej sesji.
6. Interpelacje radnych.
7. Zapytania radnych. 
8. Sprawy różne.
9. Zakończenie obrad.
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Ad.2. Przyjęcie protokołów z sesji Rady Miejskiej z dnia 4 lipca 2008r i z 1 sierpnia 2008r.
           
Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Behan zapytał czy radni mają uwagi do protokołu z 4 lipca 2008r. z 
XX sesji Rady Miejskiej w Nowej Rudzie. Wobec braku uwag poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z 
XX sesji Rady.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 21 głosami „za”  
przyjęła protokół z XX sesji Rady Miejskiej w Nowej Rudzie.

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Behan zapytał czy radni mają uwagi do protokołu  z 1 sierpnia 
2008r. z XXI sesji Rady Miejskiej w Nowej Rudzie. Wobec braku uwag poddał pod głosowanie przyjęcie 
protokołu z XXI sesji Rady.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 21 głosami „za”  
przyjęła protokół z XXI sesji Rady Miejskiej w Nowej Rudzie.

Ad. 3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z realizacji uchwał oraz prac w okresie międzysesyjnym od 
dnia 22 lipca 2008r. do dnia 22 sierpnia 2008r.    - załącznik nr 2 do protokołu.

Radny Jerzy Pulit -zapytanie w zakresie gospodarowania mieniem komunalny  i ochrony środowiska ppkt. 8 
„prowadzenie na bieżąco spraw CTS” oraz ppkt.9  „ogłoszono przetarg nieograniczony na administrowanie i  
zarządzanie obiektami sportowymi położonymi w Nowej Rudzie przy ul. Kłodzkiej 16”.

Pani Marzena Wolińska – Zastępca Burmistrza Miasta – wydział sprawuje bieżący nadzór nad realizacją 
umowy  o  zarządzanie.  Odnośnie  ogłoszonego  przetargu  to  był  ogłoszony  dwukrotnie.  Pierwsza  oferta 
zawierała błędy formalne i dlatego przetarg musiał zostać powtórzony. Na drugi przetarg wpłynęła tylko 
jedna oferta,  oferentem była spółka CTS. 

Radny Henryk Zimoch -  zapytanie w zakresie infrastruktury i inwestycji ppkt. 13 ogłoszenie przetargu na 
wybór  wykonawcy  robót  na  zadanie  „Budowa  systemu  kanalizacji  sanitarnej  dla  rejonu  ulic  :  Czarna,  
Kopalniana, Tuczyn”. Czy mamy wykonawcę i czy w tym roku rozpoczną się prace.

Pan Krzysztof Budzyna -  trwa oczekiwanie na składanie ofert.  Termin realizacji zadania bieżący rok.

Radny Zbigniew Radgowski -  zapytanie w zakresie infrastruktury i inwestycji są punkty dot. inwestycji 
chodnikowych  nie ma jednak inf. o ul. Akacjowej i nie jest zakończona ul. Spacerowa. Kolejne pytanie 
odnośnie zakończenia termomodernizacji  SP nr  7  –  termin zakończenia 31.08.2008r.  Następne pyt.  dot. 
podpisania umowy o termomodernizację obiektów sportowych – kiedy rozpoczną się inwestycje związane z 
termomodernizacją  Słyszał również, że jest zagrożenie, że będzie trzeba zwracać środki z dużego zadnia 
dot.  ochrony Gór  Sowich  i  Bardzkich.  Ostatnie  pytanie  to  kiedy  Rada  zajmie  się  Wieloletnim Planem 
Inwestycyjnym.

Pan Tomasz Kiliński – Burmistrz Miasta -  WPI zostało przekazane do Biura Obsługi Samorządu i powinno 
trafić na poszczególne komisje. Odpowiadając na kolejne pytanie to nie widzi zagrożenia dla  inwestycji dot. 
Ochrony  Gór  Sowich  i  Bardzkich  trwa  podłączanie  mieszkańców  do  nowo  wybudowanej  kanalizacji 
sanitarnej.  Na dzień dzisiejszy nie osiągnęliśmy wskaźników rezultatów   w projekcie,  termin realizacji 
projektu   to  koniec  roku.  Będą  prowadzone  rozmowy  z  Urzędem  Wojewódzkim  nad  ewentualnym 
przesunięciem tego terminu.  Co do ul.  Spacerowej to  w budżecie  na  rok 2008 nie  ma zapisanego tego 
zadania inwestycyjnego, dlatego w tym roku to zadanie nie będzie realizowane. 

Pan  Krzysztof  Budzyna  Naczelnik  WI –  w zakresie  zadania  termomodernizacji  SP nr  7  była  wymiana 
stolarki okiennej na sali gimnastycznej – termin realizacji zadania z powodu wystąpienia robót dodatkowych 
został  przesunięty na  dzień 15 września  br.  Odnośnie  termomodernizacji  obiektów sportowych przy ul. 
Kłodzkiej 16 umowa została podpisana w lipcu br. na dzień dzisiejszy wykonawca nie rozpoczął jeszcze prac 
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budowlanych,  ale  trwają prace projektowe dot.  instalacji  sanitarnej.  Na wrzesień zaplanowano wymianę 
ślusarki  okiennej na sali oraz konserwacji i wymiany ocieplenia.

Radny Tomasz Kuczaj – w zakresie infrastruktury społecznej  ppkt.  4  czy zmiany wysokości dodatków 
motywacyjnych i  funkcyjnych dla  dyrektorów placówek oświatowych w  mieście  zostały uzgodnione z 
przedstawicielami  związków  zawodowych  i  czy  te  zmiany  wynikają  z  regulaminu  wynagradzania 
nauczycieli.  Jeżeli  są  to  zmiany  w  ww.   regulaminie  to  czy  w  przyszłości   podobne  zmiany  będą 
konsultowane z Komisja Spraw Społecznych.  Prosi również o przybliżenie informacji odnośnie wszelkich 
porozumień dot. termomodernizacji kompleksu sportowego przy ul. Kłodzkiej 16.   

Pan Leszek Wójcik- Naczelnik IS – uchwała dot. zasad wynagradzania nauczycieli określa w jaki sposób 
burmistrz ma  ją wykonywać w części dot. ustalania dodatków motywacyjnych i funkcyjnych dla dyrektorów 
szkół. Ni e  podlega   to negocjacji ze związkami zawodowymi  bo negocjuje się tylko całościowy regulamin 
nie wymagane jest również konsultowanie z KSS. 

Pan  Krzysztof  Budzyna  –  odnośnie  termomodernizacji  obiektów sportowych  nie  podpisywano  żadnych 
porozumień.  Zostały  zawarte  dwie  umowy.   Pierwsza  umowa  to  umowa  o  dofinansowanie  w  ramach 
europejskiego  obszaru  gospodarczego  realizowana  za  pośrednictwem  narodowego  funduszu  ochrony 
środowiska i gospodarki wodnej, druga umowa dot. realizacji robót budowlanych.   

Radny Piotr Wróbel -   propozycja WPI została przedłożona w lipcu radni Komisji Gospodarczej mają  ją w 
swoim posiadaniu. Kiedy zostanie uchwalone WPI to zależy od rady. Komisja Gospodarcza zajmie się tym 
tematem po 20 września.

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał sprawozdanie pod głosowanie.

Rada Miejska 21 głosami „za”
przyjęła Sprawozdanie Burmistrza Miasta z realizacji uchwał oraz prac w okresie międzysesyjnym 
dnia 22 lipca 2008r. do dnia 22 sierpnia 2008r.   

Ad.4.  Podjęcie uchwał:

a)w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na rok 2008.

Pan Sebastian Dominiak – Zastępca Skarbnika Miasta -  zwiększone zostały dochody miasta o kwotę 5.827zł 
w związku z  odszkodowaniem wypłaconym przez ubezpieczyciela za szkody dot.  uszkodzenia pojazdu 
służbowego. Zwiększono środki na realizację zadania inwestycyjnego pn. : „Budowa ciągu pieszego ulic 
Akacjowa  –  Traugutta”  na  kw.  17.000,-zł.   Zwiększono  plan  wydatków  na  zadanie  pn.  „Adaptacja 
pomieszczeń mieszkalnych  na cele dydaktyczne w SP nr 2” na kw. 48.707,-zł a równocześnie zmniejszono 
plan wydatków o kw. 46.707zł.  Ze względu na wykonanie robót dodatkowych  do termomodernizacji SP nr 
7 przesunięto środki z Gimnazjum nr 2  na ww. zadanie w kw. 5.000,-zł. 

Radny Piotr Wróbel -  ile miasto otrzymało środków na Węglową Wolę.

Pan Tomasz Kiliński – Burmistrz Miasta – otrzymaliśmy promesę do  kw. 150.000zł  a dofinansowanie nie 
może przekroczyć 80 %.  

Radny Piotr Wróbel – zgodnie z zapisem w uzasadnieniu zrozumiał, że już coś otrzymaliśmy a teraz są to 
kolejne środki, dlatego jeśli jest inaczej należy zmienić zapis brzmiący „ o zwiększeniu  dotacji celowej ” na 
inny.

Pan Tomasz Kiliński – Burmistrz Miasta – to sformułowanie jest wprost przeniesione z otrzymanego pisma 
od Wojewody Dolnośląskiego.  

Pan Sebastian Dominiak – Zastępca Skarbnika Miasta – zaproponował zmianę zapisu na  „ o przekazaniu 
dotacji celowej”.
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Radny Tomasz Kuczaj -   czy umieszczanie środków finansowych na sprawy związane z działalnościom 
zagospodarowania obiektami   jest właściwe w dziale „kultura fizyczna i sport”. 

Pan Tomasz Kiliński – Burmistrz Miasta – te wydatki są w tym dziale bo dot. to obiektów związanych z 
kulturą  fizyczną  i  sportem.  Szczegółowe  zapisy  dot.  różnych  wydatków.  Zmiana  kwoty  za  zarządzanie 
wynikła z faktu, że dotychczasowe środki nie pozwalały   utrzymać tego obiektu w sposób rentowny. 

Radny Janusz Staniocha -  pytanie dot. zmniejszenia  planu wydatków związanej z kanalizacją deszczową 
ul. Fredry. Z czego wynika ta zmiana.

Pan Krzysztof Budzyna Naczelnik WI – decyzja o zmniejszeniu plany na tym zadaniu o 9.000,-zł zapadła po 
konsultacji skarbnika z wydziałem gdy skarbnik szukał pieniędzy na budowę chodników. Plan wydatków na 
zadanie pod nazwa kanalizacja deszczowa ul. Fredry był przyjmowany na podstawie szacunków i wynosił 
404tys. bez kosztorysu inwestorskiego i  dokumentacji projektowej. W tym roku wykonano dokumentację 
projektową i  kosztorys  w którym zetapowaliśmy to zadanie  na dwa etapy I  budowa rurociągu wraz z 
ujęciem wzdłuż ogródków działkowych i SP nr 2.  II  zabudowa wąwozu dużego. Koszt tego zadania to ok. 
600tys. dlatego zdecydowano, że w tym roku  realizujemy zadanie w postaci ujęcia   w rurę tej wody, która 
spływa by nie niszczyła osiedla przy ul. Fredry  oraz by nie zalewała drogi wojewódzkiej a w przyszłości 
zabudujemy progi wąwozu. 

Radny Piotr Wróbel -  poinformował zgromadzonych, że Komisja Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały.

„Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w 
sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na rok 2008.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 17 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się od głosowania” podjęła:

Uchwałę nr 172/XXII/08

w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na rok 2008.”

b)w sprawie zaciągnięcia zobowiązania wekslowego na zabezpieczenie spłaty kredytu przez Wspólnotę 
Mieszkaniową z udziałem Gminy Miejskiej Nowa Ruda.

Pani  Marzena  Wolińska  –  Zastępca  Burmistrza  Miasta  –  wspólnota  mieszkaniowa  budynku przy  ul.  T. 
Kościuszki 13 wyraziła wolę przeprowadzenia remontu dachu dlatego niezbędne jest do wykonania zadania 
zaciągnięcie w banku kredytu w kw. 45.000,-zł. Gmina Miejska jest członkiem wspólnoty mieszkaniowe w 
udziale  60%.  Jedną  z  form  zabezpieczenia  kredytu  będzie  wystawienie  przez  wszystkich  członków 
wspólnoty weksla in blanco. Zaproponowała wprowadzenie zmian do projektu uchwały tj. w § 1:
 kwota zaciągniętego kredytu ulega zmianie z 40.000,-zł na 45.000,-zł
 spłata  kredytu zostanie rozłożona na okres 8 lat a nie 6 jak było zapisane wcześniej
 zapis „w udziale wynoszącym 5/7 części” zmienia się na „ w udziale wynoszącym 60%”
Adekwatnie do tych zmian  zmienia się treść uzasadnienia.

Radny Janusz Staniocha -  skoro 60%  udziałów ma miasto to kto zarządza 40%.

Pani Marzena Wolińska - Zastępca Burmistrza Miasta – spółka „ZAN” w częściach wspólnych.

Radny Piotr Wróbel – Komisja Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały

Wobec  braku  dalszych  głosów Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poddał  pod  głosowanie  zaproponowane 
zmiany do projektu uchwały.
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Rada Miejska 21 głosami „za” przyjęła zmiany do projektu uchwały.

„Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w 
sprawie  zaciągnięcia  zobowiązania  wekslowego  na  zabezpieczenie  spłaty  kredytu  przez  Wspólnotę 
Mieszkaniową z udziałem Gminy Miejskiej Nowa Ruda.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 21 głosami „za” podjęła:

Uchwałę nr 173/XXII/08

w  sprawie  zaciągnięcia  zobowiązania  wekslowego  na  zabezpieczenie  spłaty  kredytu  przez  Wspólnotę 
Mieszkaniową z udziałem Gminy Miejskiej Nowa Ruda.”

c) w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego z Gminą Nowa Ruda dotyczącego przewozów 
uczniów niepełnosprawnych.

Pan Leszek Wójcik – Naczelnik IS -  Wójt Gminy Nowa Ruda zwrócił się do Burmistrza Miasta z prośbą o 
zorganizowanie wspólnego dowozu uczniów niepełnosprawnych z Nowej Rudy, Świerków i Ludwikowic do 
Zespołu Szkono – Gimnazjalnego z oddziałami integracyjnymi w Bożkowie. 
Naczelnik poprosił o wprowadzenie zmian do § 1 ust.2 gdzie jest  zapis  „łącznie 27 uczniów „ a powinno 
być  „łącznie 25 uczniów” oraz „w tym 23 z Nowej Rudy” ma być zapis „ w tym 21 z Nowej Rudy”.

Radny Tomasz Kuczaj – czy wybrany przewoźnik posiada samochody przystosowane do przewozu uczniów 
niepełnosprawnych.

Pan Leszek Wójcik – Naczelnik IS- przed podpisaniem umowy z oferentem dostarczane są przez niego 
dodatkowe dokumenty dot. umowy tj. dowody rejestracyjne, aktualne przeglądy oraz koncesja. Firma która 
wygrała przetarg dysponuje co najmniej 4 samochodami, którymi wykonuje przewozy.

Radny Tomasz Kuczaj – Komisja Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie zgłoszone poprawki 
do projektu uchwały.

Rada Miejska 21 głosami „za” przyjęła poprawki do projektu uchwały.

„Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w 
sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego z Gminą Nowa Ruda dotyczącego przewozów uczniów 
niepełnosprawnych.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 21 głosami „za” podjęła:

Uchwałę nr 174/XXII/08

w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego z Gminą Nowa Ruda dotyczącego przewozów uczniów 
niepełnosprawnych.”

d)w  sprawie  wydania  opinii  dotyczącej  projektu  uchwały  Rady  Powiatu  Kłodzkiego  w  sprawie 
przekształcenia samodzielnego publicznego zakładu opieki zdrowotnej pod nazwą ZOZ w Kłodzku 
poprzez likwidację poradni (gabinetu) lekarza POZ oraz poradni pielęgniarki środowiskowej w Lądku 
Zdroju. Opinia Komisji Zdrowia i Ekologii jest negatywna gdyż nie popiera działań Rady Powiatu 
Kłodzkiego idących w kierunku likwidacji szpitali i ośrodków zdrowia.

Radny Bogusław Frącek -  przedstawił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. Opinia Komisji Zdrowia i 
Ekologii jest negatywna gdyż nie popiera działań Rady Powiatu Kłodzkiego idących w kierunku likwidacji 
szpitali i ośrodków zdrowia.
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Radny  Janusz  Staniocha  –  „w  styczniu  podejmowaliśmy  podobną  uchwałę  i  wtedy  rada  odstąpiła  od 
wydawania opinii co się takiego stało, że dzisiaj robimy inaczej”.

Radny Bogusław Frącek -  „wtedy uznaliśmy, że ta sprawa nas  nie dotyczy ale tak naprawdę gdy my nie 
będziemy przeciw to kiedyś inne miasta nie poprą naszych działań. Nie możemy się biernie przyglądać jak 
likwiduje się kolejne ośrodki zdrowia czy szpitale”.

Radny Janusz Staniocha – ale w uzasadnieniu nie ma nic co by wyjaśniało dlaczego jesteśmy na nie.

Radny Bogusław Frącek – wiadomo, że nasz głos nie jest znaczący jest jedynie opinią.

„Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w 
sprawie wydania opinii dotyczącej projektu uchwały Rady Powiatu Kłodzkiego w sprawie przekształcenia 
samodzielnego  publicznego  zakładu  opieki  zdrowotnej  pod  nazwą  ZOZ w Kłodzku  poprzez  likwidację 
poradni (gabinetu) lekarza POZ oraz poradni pielęgniarki środowiskowej w Lądku Zdroju.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 18 głosami „za”, przy 2 „wstrzymujących sie od głosowania” podjęła:

Uchwałę nr 175/XXII/08 

w sprawie wydania opinii dotyczącej projektu uchwały Rady Powiatu Kłodzkiego w sprawie przekształcenia  
samodzielnego  publicznego  zakładu  opieki  zdrowotnej  pod  nazwą  ZOZ  w  Kłodzku  poprzez  likwidację  
poradni (gabinetu) lekarza POZ oraz poradni pielęgniarki środowiskowej w Lądku Zdroju.”

e)w sprawie wydania opinii dotyczącej projektu uchwały Rady Powiatu Kłodzkiego w sprawie 
przekształcenia samodzielnego publicznego zakładu opieki zdrowotnej pod nazwą ZOZ w Kłodzku 
poprzez likwidację Szpitala Rejonowego w Lądku Zdroju przy ul. Kłodzkiej 30 i 33 wraz z 
komórkami organizacyjnymi : izbą przyjęć, poradnią chirurgii ogólnej, pracownią 
rentgenodiagnostyki ogólnej, pracownią diagnostyki obrazkowej, pracownią diagnostyki 
laboratoryjnej, pracownią USG, pracownią gastroskopową.

Radny Bogusław Frącek – przedstawił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem

„Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w 
sprawie wydania opinii dotyczącej projektu uchwały Rady Powiatu Kłodzkiego w sprawie przekształcenia 
samodzielnego  publicznego  zakładu  opieki  zdrowotnej  pod  nazwą ZOZ w Kłodzku  poprzez  likwidację 
Szpitala Rejonowego w Lądku Zdroju przy ul. Kłodzkiej 30 i 33 wraz z komórkami organizacyjnymi : izbą 
przyjęć,  poradnią  chirurgii  ogólnej,  pracownią  rentgenodiagnostyki  ogólnej,  pracownią  diagnostyki 
obrazkowej, pracownią diagnostyki laboratoryjnej, pracownią USG, pracownią gastroskopową.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 17 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym sie od głosowania” podjęła:

Uchwałę nr 176/XXII/08 

w sprawie wydania opinii dotyczącej projektu uchwały Rady Powiatu Kłodzkiego w sprawie przekształcenia 
samodzielnego  publicznego  zakładu  opieki  zdrowotnej  pod  nazwą  ZOZ  w  Kłodzku  poprzez  likwidację 
Szpitala Rejonowego w Lądku Zdroju przy ul. Kłodzkiej 30 i 33 wraz z komórkami organizacyjnymi : izbą  
przyjęć,  poradnią  chirurgii  ogólnej,  pracownią  rentgenodiagnostyki  ogólnej,  pracownią  diagnostyki  
obrazkowej, pracownią diagnostyki laboratoryjnej, pracownią USG, pracownią gastroskopową.”

f)zmieniający  uchwałę  Nr 135/XVI/08  Rady  Miejskiej  w  Nowej  Rudzie  z  dnia  6  lutego  2008r.  w 
sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Komisji Rewizyjnej na 2008r.

Radna Halina Gajcy – przedstawił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.
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„Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie  projekt uchwały 
zmieniający uchwałę Nr 135/XVI/08 Rady Miejskiej w Nowej Rudzie z dnia 6 lutego 2008r. w sprawie 
zatwierdzenia Planu Pracy Komisji Rewizyjnej na 2008r

Rada Miejska w Nowej Rudzie 21 głosami „za” podjęła:

Uchwałę nr 177/XXII/08 

zmieniającą uchwałę Nr 135/XVI/08 Rady Miejskiej  w Nowej Rudzie z  dnia 6 lutego 2008r. w sprawie  
zatwierdzenia Planu Pracy Komisji Rewizyjnej na 2008r.”

Ad.5. Odpowiedzi na interpelacje z poprzedniej sesji.

Radna Regina Wałęsa –  podziękowała za udzieloną odpowiedz na złożoną  interpelację.  

Radny Janusz Staniocha – otrzymał odpowiedź za która dziękuje. Bardzo prosi o również o interwencję 
odnośnie odpowiedzi ze strony  ZWiK.

Ad. 6. Interpelacje radnych.

Radna  Jolanta  Kasprzyk  -  złożyła  interpelację  na  pismie  dot.  ruchu  kolejowego  na  linii  Kłodzko  – 
Wałbrzych.

Radny Zbigniew Radgowski  - złożył 3 interpelacje na piśmie dot. :
1. zawarcia porozumienia z zarządem dróg wojewódzkich.
2. podania inf. dot. przebudowy obszaru skrzyżowania ulic Radkowskiej – Kwiatkowskiego – Słupieckiej – 
Kłodzkiej.
3.chodników w ciągu drogi wojewódzkiej wzdłuż ul. Kłodzkiej

Radna Regina Wałęsa - złożyła interpelację na piśmie dot. odnowienia oznakowania poziomego na drogach 
w mieście – dzielnica Słupiec.

Ad. 7. Zapytania radnych. 

Radny Piotr Wróbel – plac przed Polsko Czeskiej Wyższej Szkoły Biznesu i Sportu  przy ul. Kłodzkiej 16 - 
bardzo prosi o skropienie tego placu bo to bardzo poprawi estetykę tego miejsca.

Pan Tomasz Kiliński – Burmistrz Miasta – polecił pracownikowi o sprawdzenie  w jakim zakresie i za jakie 
środki można to zrobić.

Ad. 8. Sprawy różne.

Radni nie zgłosili spraw różnych. 

Ad. 9. Zakończenie obrad.

W związku z brakiem głosów i wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął XXII 
sesję Rady Miejskiej w Nowej Rudzie.

Projekty uchwał oraz uchwały podjęte przez Radę stanowią załącznik do protokołu.

Na tym protokół zakończono.
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Protokołowała: 
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